

5.—Soumis le dossier, in re 4236, C. S., Dame Mary Elizabeth Nichols, et vir., vs La Cité de Montréal, et al. (Ferdinand D. Beausoleil).

Résolu: D'autoriser le Département en Loi à comparaître et à défendre M. Beausoleil dans cette cause.

6.—(16515) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, contenant certains renseignements demandés par le Département en Loi, au sujet des bâtisses que la succession Beaudry a fait ériger sur la rue Dorchester.

Résolu: De référer au Département en Loi.

7.—(17039) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, concernant le paiement du coût d'un trottoir construit sur la rue Winning par Madame J. Pashinkofsky.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

8.—Soumise une offre de M. Albert Blanchard, de louer à la Cité, comme enclos public, un établissement situé au coin des rues Lagauchetière et Saint-Timothée.

Résolu: De référer au Surintendant de Police pour rapport sur l'opportunité d'accepter cette offre, et sur les conditions qu'il y aurait à imposer.

9.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, sur un projet de M. Edward Kirk Green à la Cité de Montréal, au sujet d'explosions de mines dans le tunnel de la rue Sherbrooke, entre les rues Guy et Fort.

Résolu: De référer au Département en Loi pour son information.

10.—(16185) Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, en réponse à une demande du Département en Loi, concernant l'élargissement du tunnel de la rue Ontario.

Résolu: De référer ledit rapport au Département en Loi pour son information.

11.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$6,340.63, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 24 décembre 1913, a.m.

M. le Commissaire Lachapelle, Président; MM. Ainey et Dupuis.

1.—Soumises trois séries de mandats vérifiées par le Contrôleur de la Cité, aux montants respectifs de \$23,716.31, \$9,647.87 et \$6,075.09, suivant listes certifiées.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumis un compte au montant de \$535 de M. P. W. St-George, pour services professionnels rendus en rapport avec la construction d'une station de pompes au Square Youville, suivant autorisation du Bureau des Commissaires, en date du 12 septembre 1913.

Résolu: D'autoriser le paiement dudit compte, à même le fonds de réserve.

3.—(17075) Soumise une offre de Madame Côté, assistante du Bibliothécaire Municipal, d'acheter un dactylographe Remington qui n'est plus en usage à la bibliothèque.

Résolu: De référer au Surintendant des Impressions et de la Papeterie pour rapport sur la valeur de ce dactylographe.

4.—(17076) Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, sur une demande de M. L. Langevin, de se faire prêter une fournaise pour chauffer l'eau dans les pompes à vapeur pour le poste des pompiers à la Longue-Pointe.

Résolu: De prêter ladite fournaise à M. Langevin, pourvu qu'une somme de \$200 en représentant le coût, soit déduite sur les paiements qui lui seront faits.

5.—Submitted the record, in re 4236 S. C., Mrs. Mary Elizabeth Nichols, et vir., vs The City of Montreal, et al. (Ferdinand D. Beausoleil).

Resolved: That the Law Department be authorized to appear in said case and defend Mr. Beausoleil.

6.—(16515) Submitted a report from the Chief Engineer, containing certain information asked for by the Law Department concerning buildings which the Beaudry Estate caused to be erected on Dorchester street.

Referred to the Law Department.

7.—(17039) Submitted a report from the Chief Engineer, concerning the payment of the cost of a sidewalk laid on Winning street, by Mrs. J. Pashinkofsky.

Referred to the Law Department for a report.

8.—Submitted a letter from Mr. Albert Blanchard, offering to rent to the City, as a public pound, a building situated at the corner of Lagauchetière and St. Timothy streets.

Referred to the Superintendent of Police for a report on the advisability of accepting said offer and on the conditions to be imposed.

9.—Submitted a report from the Chief Engineer on a protest from Mr. Edward Kirk Green against the City of Montreal, concerning the blasting of mines in the Sherbrooke street tunnel, between Guy and Fort streets.

Referred to the Law Department for its information.

10.—Submitted a report from the Chief Engineer, replying to a question put by the Law Department concerning the widening of the Ontario street tunnel.

Resolved: That said report be referred to the Law Department for its information.

11.—Submitted warrants verified by the City Comptroller amounting to \$6,340.63, as per certified list.

Resolved: To authorize the payment thereof.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 24th December 1913, a.m.

Present: Commissioner Lachapelle, in the Chair; Messrs. Ainey and Dupuis.

1.—Submitted three lists of warrants certified by the City Comptroller amounting respectively to \$23,716.31, \$9,647.87 and \$6,075.09, as per said certified lists.

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted an account to the amount of \$535 from Mr. P. W. St. George, for services rendered in connection with the erection of a pumping station at Youville Square, with the authorization of the Board of Commissioners, dated the 12th September 1913.

Resolved: To authorize the payment of said account ex-reserve fund.

3.—(17075) Submitted a letter from Mrs. Côté, Asst.-City Librarian, offering to purchase from the City a typewriting machine which is not in use at the library.

Resolved: That the matter be referred to the Superintendent of Printing and Stationery for a report as to the value of said machine.

4.—(17076) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent on a request from Mr. L. Langevin for the loan of furnace for heating water in the steam engines of the fire-station at Longue Pointe.

Resolved: To loan said furnace to Mr. L. Langevin provided that a sum of \$200 representing the cost thereof be deducted on the payments to be made to him.